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konané dňa 26.6.2017  
 
 
 
Ing. Bobík: 
Vrátim sa k interpelácii, ktorú už som viackrát interpeloval. Chcem sa spýtať na reklamačné 
opravy, ktoré boli realizované po výstavbe kanalizácie v Milhostove. Chcem sa spýtať, či 
súčasný stav je už teda, sú ukončené všetky opravy, lebo zaregistroval som zmeny, niečo sa 
zrealizovalo, len chcem vedieť, či ešte budú opravy pokračovať, alebo to máme brať ako 
finálny stav, ktorý sa v rámci reklamačných oprav zrealizoval. Poprosil by som odpoveď, 
potom budem pokračovať. 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, reklamačné opravy prebiehali, dokonca myslím, že to bolo hneď v nadväznosti na to, 
ako si interpeloval, pretože už v tom čase začala oprava jednotlivých úsekov.  
 
Ing. Timečko: 
Tak, ako hovorí pán primátor, práce boli zrealizované na týchto opravách, čo sa týka 
reklamácie. Niektoré  neboli dotiahnuté do úspešného ukončenia, preto ešte jednáme so 
zhotoviteľom a pokúsime sa, aby aj ostatné veci, ktoré on považoval za nie z jeho viny, aby 
boli úspešne ukončené. 
 
Ing. Bobík: 
To znamená, že ešte budete, ako keby jednať v rámci toho, čo ešte, lebo ak by to bolo možné, 
požiadal by som, aby v stredu, tento týždeň bude opäť pravidelné zasadnutie výboru MČ 
Milhostov, ak je to možné, aby prišiel nejaký zástupca, aby sme aj my mali informácie, aby 
sme vedeli ľuďom, lebo pýtajú sa prečo sme opravili jednu dieru a 15 m ďalej je diera, ktorá 
je podľa, aj vizuálne väčšia, prečo tá druhá nebola, tak bolo by vhodné. Ak by sa buď vy, 
alebo teda pán Bogda, prípadne nejaký ďalší zástupca ak je to možné. Pani Maženská vám 
upresní, v stredu o 8.00 h, ak je to možné. Tak, jak sa prešli vtedy, tak by sme prešli aj teraz, 
aby sme vedeli, čo sa bude ešte opravovať a čo pripadne potom už zaradíme do toho 
spomínaného plánu, ktorý budeme prejednavať v ďalších bodoch, že už teda nám nezrealizuje 
dodávateľ.  
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
 
 
 
 
 
 


